

淡江大學學生轉系規定(摘錄)

三、各學系修讀學士學位學生，修業滿一學年以上者，

於第二學年開始前得申請轉系

(申請時間：每學年度下學期依教務處公告或者本校行事曆)

外交系招收轉系生標準及條件，如下：

年級	申請條件	考試方式及項目	檢附資料及說明	名額
二年級	一、學業成績總平均 75 分(含)以上 二、英文成績 80 分(含)以上 三、多益成績 800 分(含)或等同於此一級分之英檢成績	依成績審查，必要時面試	一、歷年成績單正本 二、英檢成績證明	依教務處公告名額

Standard for Change of Major to DDIR Department is as the following:

Grade	Application Requirements	Test items	Required files	Quota
Sophomore	1. Academic grade ≥ 75 2. English grade ≥ 85 3. TOEIC score ≥ 800 or other English. Proficiency test with the equivalent score level.	Examine grades, hold interview if necessary.	1. The original transcript of previous years. 2. English language proficiency test transcripts.	Please see the announcement of Academic Affairs Office

*According to the TKU's rule, you can apply to change your Major at 2nd semester. Please notice the Academic Affairs Office announcement.